

SHORT BIO – Jean-Philippe Desbiolles  
Last update : June 15 2018

## **French**

---

Jean-Philippe est vice-président IBM Watson France, il est en charge des équipes de Transformation Cognitive en France pour tous secteurs. Avant cela il a dirigé le secteur bancaire d'IBM au niveau mondial.

Depuis plus de vingt ans, il travaille sur l'évolution des business et des stratégies dans le secteur de la finance en s'appuyant sur les technologies d'intelligence artificielle (IA), d'analytique avancée et d'Internet des Objets.

Sa carrière l'a mené à travailler en Europe, en Asie et en Amérique du Nord où il a créé et renforcé des relations business essentielles avec les dirigeants d'institutions financières.

Visionnaire, passionné des technologies cognitives il est reconnu comme un expert sur les sujets d'IA, de transformation, de technologie et d'éthique.

## **English**

---

Jean-Philippe is currently vice-president IBM Watson France, there he's the leader of the cognitive transformation teams for every industry. Before that he was based in NY and was in charge of IBM's banking sector at a worldwide level.

For more than 20 years, he has worked on the transformation of the banking and financial sectors leveraging cutting edge technologies such as AI, Advanced Analytics and IOT.

During his career, Jean-Philippe has been working in Europe, Asia and North America where he built strong business relationships with financial institutions executives.

He is passionate about cognitive technologies and a visionary, he is known as an expert on AI, business transformation, technology and ethic and is a frequent speaker at talks and TV shows.